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همچنان حادثه ساز!

تخلف بانکی عجیب!

گربه ای در خیابان نباشد!

از کجا تأمین می شود؟

کار دست وزیر صمت داد

کسی سکته نکند

در ترکیه خریدند

حس درماندگی دارم

عقب نشینی امام جمعه رفسنجان 

صدای مهیب در استان همدان

 سالانه ۱۰۰ هزار خودکشی 

رئيس پليس راهور تهران گفت :باز نشدن ايربگ خودروها در تهران بسيار اتفاق 
افتاده اســت.در برخی خودروها اگر کمی تندتر بپيچيد، ممکن است چرخ خودرو 

باز شود؛ ايربگ که جای خود دارد. بيشترين نواقص در خودروهای ايرانی است.

خضريان عضو هيات رييسه کميسيون اصل نود قانون اساسی با اشاره به فساد 
صورت گرفته شده در يکی از بانک های کشور که در سال های اخير در رسانه ها 
مطرح و در دستگاه قضايی کشور پيگيری شده است، گفت:اين بانک خصوصی 
با سرمايه ۴۰۰ ميليارد تومانی، در مجموع از زمان تاسيس حدود ۲۰ هزار ميليارد 
تومان تسهيلات پرداخت کرده است. از اين ميزان، حدود ۱۶ هزار ميليارد تومان، 
سهم تسهيلات کلان پرداختی بانک در حدود ۵۰ فقره بوده که تقريبا همه موارد، با 
فساد و زد و بند پرداخت شده و لذا بازپرداخت نشده و به معوقه تبديل شده است.

کيانوش عياری در مصاحبه ای با هوشنگ گلمکانی به مميزی عجيبی اشاره 
کرد که در ســريال ۸۷ متر اعمال شــده است. او گفته در اولين قسمت اصلاحيه 
زدند که هر چه گربه در خيابان اســت، از ســريال حذف شود و هيچ گربه ای در 

هيچ کجای خيابان هم نبايد ديده شود.

حجت الاســلام عباس اميری فر که سابقه حضور در دولت احمدی نژاد را 
داشته و بعدها از منتقدان سرسخت او شد، در خصوص اقدامات عجيب محمود 
احمدی نژاد در روزهای اخير در سفر به ترکيه، اظهار داشت: احمدی نژاد بعد از 
دوران رياست جمهوری اقدام خلاف شأنی وجود نداشته که انجام نداده باشد. بايد 
نهادهای نظارتی و قضايی طی يک تحقيقات گسترده مشخص کنند که هزينه های 
عجيب و غريب ســفرها و اقدامات رئيس جمهور اسبق از چه محل هايی تأمين 
می شــود؟ مردم کشــورهايی که احمدی نژاد به آنجا سفر می کنند برای خنده و 
سرگرمی با او عکس يادگاری می گيرند.  علاوه  بر اين، گروه نزديک به احمدی نژاد 
تلاش های فراوانی صورت داد تا وی با برخی سياستمداران ترکيه ای ديدار کند 

که هيچ  يک از آنها او را به حضور نپذيرفتند.

جدی، نايب رييس کميســيون صنايع مجلس: موضوع باز نشــدن ايربگ 
در تصادف بهبهان در مورد خودروهای داخلی عجيب نيست و با صرف ورود 
ســازمان ملی استاندارد يا ســازمان حمايت از حقوق مصرف کنندگان، مشکل 
خودروسازان ما حل نمی شود.موضوع خودرو، مساله اساسی در استيضاح وزير 
صمت است. هنوز در هيات رييسه اعلام وصول نشده اما قيمت و کيفيت خودرو 
موضوع اصلی در اين استيضاح هستند.استيضاح وزير صمت را حدود ۱۹ تن امضا 
کردند، از کميسيون صنايع هم دو يا سه نفر استيضاح را امضا کرده اند، استيضاح 

حداقل با ۱۰ امضا عملی می شود.

مصطفی قلی خسروی رئيس اتحاديه مشاوران املاک گفت : در زمان امضای 
قطعنامه ۵۹۸ و پايان جنگ ايران و عراق در سال ۱۳۶۷ بسياری افراد که در طلا و 
ارز سرمايه گذاری کرده بودند با ريزش قيمت دلار، سرمايه خود را از دست دادند؛ 
تا جايی که قيمت دلار از ۳۰۰ تومان در ماه های پايانی جنگ به ۵۰ تومان بعد از 
جنگ رسيد و حتی تعداد زيادی از دلالان بازارهای ارز و طلا سکته کردند. البته 
خدا کند که اتفاق بدی برای کسی نيفتد ولی معمولاً با انجام توافقات سياسی شاهد 
ريزش هايی در بازارهای غير مولد هستيم.عوامل متعددی بر آينده بازار مسکن 
تأثيرگذار است که مهمترين آن به نوسانات اقتصاد کلان، بازارهای موازی و توان 
خريد متقاضيان برمی گردد. در حال حاضر توان طرف تقاضا به شــدت کاهش 
يافته و از طرف ديگر با شرايط اميدوارکننده ای که در فضای سياسی و اقتصادی 
کشــور ايجاد شده به نظر می رسد با کاهش قيمت مسکن يا دست کم ثبات اين 

بازار در ميان مدت مواجه باشيم.

بر اساس آمار رسمی ترکيه، در بين مليت های مختلف، شهروندان ايرانی در 
سال ۲۰۲۱ ميلادی ۱۰ هزار و ۵۶ واحد مسکونی را در ترکيه خريداری کرده اند 

که از اين حيث در رتبه اول قرار دارند.

غلامحسين شافعی، رئيس اتاق بازرگانی ايران گفت : بعضی از نمايندگان 
مجلس خيلی جالبند، نماينده شــهر من بالاترين پســتی که داشته محافظ آقای 
صالحی رئيس سابق سازمان انرژی اتمی بوده است. از اين قبيل نماينده ها در اين 
مجلس کم نيستند. اين نمايندگان خيلی افراد خالی هستند و نيازمند اين هستند که 
چيزی پای تريبون بگويند. به ما ) اعضای اتاق بازرگانی( نياز دارند تا شارژشان 
کنيم. عمق نمايندگان مجلس در مسائل اقتصادی خيلی کم است، به طوری که 
آدم از اين که اين افراد می خواهند کشور را اداره کننده درمانده می شود. دولت هم 

خيلی دست کمی از اين نمايندگان ندارد.

امام جمعه رفسنجان گفت: اين سخنان را از سر دلسوزی و خيرخواهی با 
نيت ارشاد و هدايت جامعه مطرح می کنم.حجت الاسلام اصغر عسکری، افزود: 
بــه عنوان يک طلبه امر به معروف و نهــی از منکر را وظيفه خود می  دانم و اين 
سخنان را از سر دلسوزی و خيرخواهی با نيت ارشاد و هدايت جامعه مطرح می 
کنم. دوچرخه سواری حرام ذاتی نيست اما دوچرخه سواری خانم ها بايد حرمت 
داشته باشد؛ در حضور مردان و در ملا عام به صلاح آنها و جامعه نيست.عسکری 
گفت: با شهرداری و شورای اسلامی شهر، اداره تربيت بدنی، آموزش و پرورش و 
دانشگاه ها صحبت کرديم که فضای امنی در يکی از نقاط شهر فراهم شود که خانم 
ها دوچرخه سواری کنند.وی خاطرنشان کرد: قبل از اين هم در يکی از هنرستان 
های شــهر مکانی را فراهم کرديم و تجهيزات و دوچرخه هم خريداری شد که 
بانوان بتوانند به دور از چشم نامحرمان از ورزش دوچرخه سواری استفاده کنند.

معاون امنيتی و انتظامی با رد هر گونه گمانه زنی درخصوص علت صدای 
مهيب در شهرســتان اسدآباد استان همدان، گفت: اين صدا بدليل صوت ايجاد 
شده، احتمالا ناشی از رعد و برق بوده است. سيد مجيد ميراحمدی معاون امنيتی 
و انتظامی وزارت کشور درخصوص شنيده شدن صدای مهيب در استان همدان، 
گفت: با بررسی دستگاه های امنيتی و انتظامی مشخص شد که صدای شنيده شده 

ناشی از رعد و برق بوده و حادثه خاصی رخ نداده است.

رســتم وندی معاون وزير کشور و رئيس ســازمان امور اجتماعی درباره 
وضعيت مصرف »الکل« در کشــور به عنوان يک آســيب اجتماعی، گفت: نرخ 
شيوع الکل در کشور بين ۹ تا ۱۰ درصد افراد بالای ۱۵ تا ۶۴ سال است به طوری 
که ســالانه بيش از پنج ميليون نفر در کشــور الکل مصرف می کنند.وی در ادامه 
سخنان خود با اشاره به آسيب خودکشی با بيان اينکه دين اسلام از جمله سنگرهای 
مهم جلوگيری از خودکشی است، گفت: ساليانه در کشور حدود ۱۰۰ هزار تن 
خودکشی می کنند که البته مرگ و مير ناشی از اين اقدامات حدود ۵۰۰۰ تا ۵۵۰۰ 
نفر است، با اين حال اگر اين سير صعودی مديريت نشود در آينده نه چندان دور در 
رده کشورهايی قرار خواهيم گرفت که ميزان خودکشی در آن نگران کننده است.

اخبار ویژه ...  در دیدار رئیسی با مدیران نظام بانکی چه گذشت:

اتمام حجت  با بانک ها؛ از سخت گیری 
بر بدحساب ها تا سهل گیری بر مردم

سرویس سیاســی- ســيد ابراهيم رئيسی، 
رييس جمهــور در نشســتی بــا تيــم اقتصادی 
دولــت و مديــران عامل بانک هــای خصوصی و 
 دولتــی پنج دســتور ويژه به مديــران نظام بانکی 

صادر کرد.
بازنگــری در نظامات و مقــررات بانکی به 
نفع مــردم و اجرای عدالت از جمله دســتورات 
رييس جمهور به مديران ارشد بانکی بود که از آنها 
خواست حداکثر تا پايان سال کارگروهی به منظور 
بازنگری در نظامات و مقررات بانکی توسط بانک 

مرکزی تشکيل شود و اعلام نتيجه کند.
ســخت گيری بر بدحســاب های حرفه ای، 

تســهيل پرداخت وام به مردم و اعتبارســنجی در 
ارائه تســهيلات خُرد به آنها به جای وثيقه و ضامن 
و همچنين اســترداد ســود مازاد دريافتی از مردم، 
واگذاری بنگاه های توليدی تمليک شــده توسط 
بانک ها و راه اندازی يا واگذاری ســريع واحدهای 
تملک شده توليدی از ديگر فرامين رييس جمهور 

در اين نشست بود. 
رئيسی همچنين به مديران بانک ها تأکيد کرد 
به بدهکاران بدحســاب ميدان ندهند و اسامی آنها 
را منتشر و دست شان را از منافع عمومی قطع کنند.
در جلســه ســتاد هماهنگی اقتصادی دولت 
وزارت صنعــت، معدن و تجــارت نيز همچنين 

گزارشی شامل پيشنهادهای مدون ۲۸ ماده ای برای 
رفع موانع توليد ارائه کرد. 

محورهای اصلی اين پيشنهادها که حاصل هم 
انديشــی و تعامل با ذی نفعان و دســت اندرکاران 
بخش توليد است در پنج حوزه تامين مالی، ماليات، 
تامين اجتماعی، زيرســاخت های توليد و کسب و 
کار تدوين شده که در جلسه مورد بحث و بررسی 

قرار گرفت.
سيد ابراهيم رئيسی در جلسه ستاد هماهنگی 
اقتصادی دولت بر اهميت رصد مســتمر تمام ابعاد 
اقتصاد کلان همراه بــا تحليل وضع موجود تاکيد 
و خواســتار اتخاذ سياســت های متناسب همراه 
بــا برنامه ريــزی و اجرای هماهنگ و ســريع در 

بخش های مختلف شد.
رئيس جمهور با تاکيد بر اهتمام جدی دولت 
برای تحقــق عملی ديدگاه رهبــر معظم انقلاب 
اسلامی در زمينه مانع زدايی از توليد و پشتيبانی ها، 
اظهار داشــت: بسته پيشــنهادی وزارت صنعت، 
معــدن و تجــارت در اين زمينه بايد به ســرعت 

تصويب و اجرايی شود.
در ايــن جلســه همچنين گزارشــی از روند 
افزايش فروش و صادرات نفت در دولت سيزدهم 

ارائه شد.

سخنگوی دولت: منتظر خبرهای خوب 
باشید

سخنگوی دولت محور جلسه رييس جمهور 
و تيم اقتصــادی دولت را تغيير به نفع مردم عنوان 

کرد و گفت: منتظر خبرهای خوب باشيد.
علی بهــادری جهرمی در حســاب کاربری 
خــود نوشــت: »تغيير به نفع مردم محور جلســه 
رييس جمهور و تيم اقتصادی دولت با مديران عامل 
کليــه بانک های دولتی و خصوصی اســت؛ منتظر 

خبرهای خوب باشيد«.

رییس جمهور در نشستی صریح با مدیران ارشد نظام بانکی پنج دستور ویژه برای اصلاح رویه بانک ها 
در جهت تسهیل امور مردم صادر کرد.

ســرویس سیاسی- عضو حزب 
نــدای ايرانيان گفت: حــزب به دنبال 
برگــزاری مجمع عمومی برای انتخاب 
شــورای مرکزی است و جلسات آن به 

طور هفتگی و مرتب انجام می شود.
عيســی چمبر عضو حزب ندای 
ايرانيــان، درباره آخريــن اقدامات اين 
حزب گفت: جلسات به صورت مرتب 
و هفتگــی برگزار می شــود و مواضع 
حزب در حوزه های مختلف بررســی 
شــده و اعلام می شــود. ما در تدارک 
برگــزاری هفتمين مجمع عمومی حزب تا اواخر بهمن ماه هســتيم تا اعضای 
شورای مرکزی انتخاب شود.  وی درباره برنامه حزب برای حضور در انتخابات 
۱۴۰۲ مجلس هم گفت:  فعلا زود اســت تا در اين مورد صحبت شــود و فعلا 

تصميمی گرفته نشده است. 
اين فعال سياســی درباره فعاليت حزب در پوشــش جبهه اصلاحات هم 
گفــت:  با تحولاتی که بعــد از انتخابات افتاد جبهه اصلاحــات علاقه دارد و 
می خواهد به ســمت تغييراتی که متناســب با فضای اجتماعی يا پوشش بيشتر 

بدنه اجتماعی اصلاح طلبان است، برود.

سرویس سیاسی- رئيس کميسيون 
عمران مجلس گفت: طرح جهش توليد 
ملی مسکن و اعطای تسهيلات ساخت 
و خريد مسکن است که می تواند کمک 

به سزايی به خانه دار شدن مردم بکند.
محمد رضا رضايی کوچی رئيس 
کميســيون عمران مجلس درباره ميزان 
کمبود مســکن در کشــور گفت: از ۱۰ 
ميليون خانوار شهری بيش از ۸ ميليون 
خانوار فاقد مســکن هســتند که دليل 
آن عدم توجه به ســاخت مســکن در 
سال های قبل است و در نتيجه اين نياز انباشته شده و به آن توجهی نشده است.  
رضايی کوچی معتقد است که قشر آسيب پذير جامعه بيشترين نياز را به 
مســکن دارند و با درآمد های فعلی هم امکان خانه دار شــدن اين افراد در واقع 
وجود ندارد، زيرا با همين قيمت فعلی بيش از ۱۲۰ ســال طول می کشد که اين 
افراد بتوانند خانه دار شــوند. به همين دليل اقدامات متعددی از ســوی مجلس 
برای خانه دار شدن مردم صورت گرفته که از جمله آن ها طرح جهش توليد ملی 
مسکن و اعطای تسهيلات ساخت و خريد مسکن است که می تواند کمک به 
سزايی در اين راستا به مردم بکند.   در حالی مجلس دولت را مکلف به ساخت 
سالانه ۸۰۰ هزار تا يک ميليون واحد مسکونی کرده است که طی سال های اخير 
در هر ســال به طور متوســط حدود ۳۶۰ هزار واحد مسکونی در کشور ساخته 
شــده؛ يعنی يک سوم نياز کشور به مســکن. به گفته رئيس کميسيون عمران، 
اساســنامه صندوق ملی مســکن بايد هر چه زودتر به سرانجام برسد تا به اين 
وسيله نهاد های ذی ربط را مکلف کنيم که منابع مالی خودشان را به سمت توليد 
مســکن هدايت کنند. بانک مرکزی و و وزارت اقتصاد را هم به عنوان ناظر در 
نظر گرفته ايم و اميدواريم بانک مرکزی بر اين مسئله نظارت بيشتری داشته باشد.

»قوانين تکليفی برای بانک ها برای پرداخت تســهيلات جهت ساخت و 
خريد مسکن تعريف شده است« رئيس کميسيون عمران اين مسئله را به عنوان 

ضمانت اجرای اعطای وام ها عنوان می کند.  
رضايی کوچی درباره ســاير راهکار های موجود که دولت می تواند برای 
اعطای تسهيلات بيشتر مسکن مد نظر داشته باشد می گويد که درآمد های ناشی 
از ماليات بر خانه های خالی و خانه های لوکس و زمين های باير در بودجه سال 
بعد در نظر گرفته شــده اســت وقتی اين ماليات ها اخذ شود منابع بيشتری  به 
صندوق مل مسکن تزريق خواهد شد و روند اعطای وام های خريد و ساخت 

مسکن تند تر می شود.
وزير راه و شهرســازی در نشست علنی مجلس در گزارش عملکرد خود 
درباره اجرای قانون جهش توليد مسکن که به عنوان نهضت ملی مسکن شناخته 
می شــود، گفت »علی رغم اينکه نتوانســتيم از قانون جهش توليد مسکن برای 
برگرداندن زمين های دولتی اســتفاده کنيم، اما برای ســاخت دو ميليون و ۳۰۰ 

هزار واحد مسکونی برنامه ريزی شده که تا پايان سال تعيين تکليف می شود.«
رئيس کميســيون عمران گفت: منابع مورد نياز صندوق ملی مســکن در 
بودجه ۱۴۰۱ پيش بينی نشده است و حداقل بايد ۱۵۰ هزار ميليارد تومان منابع 

پايدار در آن باشد.  
صندوق ملی مسکن در قالب طرح جديد مجلس برای برای ساخت سالانه 
۸۰۰ هزار تا يک ميليون واحد مسکونی تشکيل می شود. منابع اين صندوق قرار 

است صرفا صرف ساخت و توليد مسکن شود.  
رضايی کوچی معتقد اســت که تسهيلات ۱۸ درصدی بانک ها و اقساط 
حدودا ۵ ميليون در ماه برای خريد مســکن خيلی بالا اســت و حدود ۷۰ تا ۸۰ 
درصد درآمد مردم را به خود اختصاص می دهد. اگر رويه فعلی اعطای تسهيلات 
اصلاح شود مردم می توانند با استفاده از آن خانه دار شوند. راه کار اصلاح اين 
رويه اعطای تســهيلات هم اين اســت که منابع ارزان قيمت به صندوق توسعه 

ملی واريز شود و سپس سود وام ها ۱۰ درصد بشود.
وزارت راه و شهرســازی اعلام کرده در شيوه کنونی نهضت ملی مسکن، 
يارانه نرخ ســود بــه گروه های کم درآمــد مبلغ اقســاط را کاهش می دهد و 

بازپرداختش را برای خانواده ها »توان پذير« خواهد کرد.
هم اکنون مشکل زمين نداريم و اگر رويه اعطای تسهيلات مسکن اصلاح 
شود همه مردم می توانند صاحب خانه شوند، پيش شرط آن هم تقويت صندوق 
ملی مسکن توسط دولت است؛ رضايی کوچی با تاکيد بر اين مسئله گفت: در 
حال حاضر اين صندوق منابعی در اختيار ندارد و در بودجه ۱۴۰۱ گفته اند ۱۵ 
هزار ميليارد زمين به فروش برســانيم و به صندوق ملی مسکن تزريق شود در 
حالی که اين زمين ها برای ســاخت مســکن در نظر گرفته شده و امکان فروش 

آن فراهم نيست.

عیسی چمبر عضو حزب ندای ایرانیان ؛

جبهه اصلاحات می خواهد به سمت 
تغییراتی متناسب با فضای اجتماعی برود

رئیس کمیسیون عمران مجلس:

اگر رویه اعطای تسهیلات مسکن 
اصلاح شود همه مردم صاحب خانه 

بازنگــری در نظامــات و مقــررات بانکــی بــه نفع مــردم و اجــرای عدالت از می شوند
جملــه دســتورات رییس جمهــور بــه مدیران ارشــد بانکی بــود کــه از آنها 
خواســت حداکثر تــا پایان ســال کارگروهی به منظــور بازنگــری در نظامات 
و مقــررات بانکــی توســط بانک مرکزی تشــکیل شــود و اعلام نتیجــه کند.

 

سرویس سیاسی- دبير حوزه 
اصفهان حزب توسعه ملی گفت: به 
نظر می رسد تا ۲۲ بهمن توافق ميان 
ايران با گروه ۱+۴ حاصل شود، اما 
پايداری استفاده از مزايای امضای 
برجام بايد در اولويت باشــد و اين 
اطمينان حاصل شــود که غرب به 

تعهداتش عمل می کند.
محسن باســتانی درباره روند 
مذاکرات برجام در وين و احتمال 
توافق ميان طرفيــن، اظهار کرد: با 
توجــه به اينکه اخبار اين مذاکرات 
به شــکل قطره ای به بيــرون درز 
پيدا می کند و اقامت کارشناســان 
و روســای نمايندگــی هيئت های 
مذاکره کننده طولانی شده، می شود 
گفت که مذاکــرات ايران با گروه 
۱+۴ بسيار جدی بوده و محورهای 
مذاکرات که رفع تحريم ها و تغيير 
روش هــا اســت به خوبــی پيش 
مــی رود و در کل مذاکــرات روبه 

جلو است.
وی افزود: مقامات آمريکايی 
و اروپايــی نيز به مواردی اشــاره 
کرده اند که نشــان می دهد از روند 
روبــه جلوی مذاکــرات رضايت 

دارند. مهم ترين سياســتی که ايران 
در مذاکــرات بايد اتخاذ کند حفظ 
ظرفيت های کشور برای استفاده از 
انرژی هســته ای صلح آميز است و 
در مذاکــرات بايد بر اين حق تأکيد 
شــود، به طوری که حق اســتفاده 
صلح آميز هسته ای برای کشورمان 

محفوظ بماند.
اين فعــال سياســی اصلاح 
طلب، گفت: تيم مذاکره کننده ايران 
بايد توجه داشته باشد مذاکرات را 
طــوری هدايــت کند کــه امکان 
قابليــت اســتفاده از تراکنش های 
بانکی بين المللی و داد و ستد برای 
کشــور فراهم شــود، به طوری که 
شــرکت های خصــوص و دولتی 
به راحتــی بتوانند امور بانکی خود 
را انجــام دهند و ايــن امر بهترين 
راســتی آزمايی بــرای طرف های 

مقابل ايران است.
باســتانی تصريح کرد: برای 
برخــی از قراردادها و تعهداتی که 
طرف های غربی بايد به ايران بدهند 
در مذاکرات بايد اين موضوع مجاز 
شود که شرکت های بزرگ با ايران 
همــکاری کنند تا فضای اقتصادی 

جهان برای ايران ســهل و آســان 
شود. قرارداد هســته ای بايد برای 
ايــران آورده داشــته باشــد و اگر 
آورده نداشــته باشد امضای برجام 

سودی ندارد. 
در دولت قبل اين قرارداد برای 
ايران در کوتاه مدت، آورده داشت 
کــه به دليل خروج آمريکا از برجام 
اين امر تداوم پيــدا نکرد. بنابراين 
بايد به پايداری اســتفاده از مزايای 
امضــای برجام فکر کرد و آن را در 

اولويت قرار داد.
دبيــر حوزه اصفهــان حزب 
توسعه ملی ادامه داد: از طرف ديگر 
معتقدم مذاکره با نماينده آمريکا در 
برجام در نهايــت بايد انجام و اين 
امــر بايد در قرارداد لحاظ شــود، 
چراکــه تعهد آمريکا لازم اســت. 
بــه هر حال به نظر می رســد تا ۲۲ 
بهمن توافق ميــان طرفين حاصل 
شــود که با اين توافــق می توان به 
 کاهش فشار اقتصادی بر روی مردم 

اميدوار بود.
وی در پاســخ به اين ســؤال 
که ممکن است رژيم صهيونيستی 
در روند مذاکــرات و توافق نهايی 

اختلال ايجــاد کند، گفت: مواضع 
اســرائيل نسبت به گذشــته تغيير 
کرده و نرم تر شــده است و اکنون 
اعــلام کرده که اگــر توافق خوبی 
ميــان ايــران و طرف هــای مقابل 
امضا شود، اســتقبال می کند و تنها 
خواهان اين امر اســت که ايران به 
ســلاح هســته ای مجهز نشود که 
جمهوری اســلامی بارهــا تأکيد 
کرده که با وجود داشتن دانش اين 
 امر، هرگز به دنبال ساخت بمب اتم 

نيست.
باستانی خاطرنشــان کرد: از 
طرف ديگــر قراردادهايی که ايران 
با چين و روســيه امضا کرده نشان 
دهنده تعامل مثبــت با اقتصاد دنيا 
است و اين پيام را می دهد که ايران 
براســاس اصل احترام مقابل، اين 
آمادگــی را دارد که با کشــورهای 
اروپايی نيز روابط اقتصادی داشته 
باشــد و منافع ملی ايــران در گرو 
رابطه بــا تمــام اقتصادهای کلان 
دنيا اســت و ايــران بايد از بين اين 
اقتصادهای کلان بهترين را انتخاب 
کند تا منافع ملی به بهترين شــکل 

تأمين شود.

سرویس سیاسی- يک نماينده 
مجلس شورای اسلامی گفت: وزير 
کار خــودش از نيروهايــی بود که 
در دولــت قبل هميشــه منتقد وضع 
موجود بود، حال امروز همه قدرت 
در اختيار اين برادر بزرگوار اســت 
و بايــد جوابگوی دغدغه های مردم 

باشد.
اصغر ســليمی دربــاره مطرح 
شدن اســتيضاح حجت عبدالملکی 

وزيــر تعاون، کار و رفــاه اجتماعی 
گفت: يکسری از مباحث در ماجرای 
اســتيضاح وزير تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی مطرح است اما عمده ترين 
اين بحث هــا به کارگيــری نيروها 
و انتخاب افرادی برای پســت های 
مديريتــی و معاونتی اســت،  اينکه 
چرا افــراد باتجربه که در حوزه کار، 
تعاون و رفاه اشــراف دارند، انتخاب 

نشده اند. 

نماينده مردم سميرم در مجلس 
شورای اسلامی ادامه داد: انتصاب ها 
نشــان می دهد ســعی بر ايــن بوده 
کــه افرادی کــه در حــوزه تعاون، 
کار و رفــاه اطلاعاتی نداشــتند، به 
کارگيری شــوند که ايــن امر برای 
برخــی نماينــدگان ايجاد ســوال 
 کرد و برای همين پيگير اســتيضاح 

شدند. 
وی ادامــه داد: حــال بايــد 
استيضاح آقای وزير به صحن بيايد، 
صحبت هــای ايشــان و موافقان و 
مخالفان استيضاح را بشنويم و طبق 

آن ها تصميم گيری شود.
ايــن نماينده مجلس شــورای 
اســلامی درباه انتقادات به گفته های 
وزيــر کار مبنی بر حــل معضلات 
و مشــکلات اشــتغال در کشور و 
شــعارهايی که در ايــن خصوص 
پيــش از وزارت داده بود، بيان کرد: 
در ايــن خصــوص فرصت محدود 
بــوده و قضــاوت در يــک فرصت 
۳ الــی ۴ ماهه زود اســت اما مردم 

انتظار دارند با توجه شــعارهايی که 
 داده شــده بارقه هــای اميدی وجود 

داشته باشد. 
وی تاکيد کرد: درست است که 
مردم انتظــار ندارند در همين مدت 
همه چيز عملياتی شــود اما در همين 
مدت هم بايد يکســری نشانه های 
مثبت به جامعه داده شود و اقداماتی 
انجام می شد، خصوصا برای اشتغال 
کــه در ســال جديد بايــد گام های 

بلندتری برداشت. 
ســليمی يادآور شد: آقای وزير 
خودش از نيروهايی بود که در دولت 
قبل هميشــه منتقد وضع موجود بود 
و در صحبت هــا و مناظراتــی که در 
تلويزيون داشــت، عنوان می کرد که 
می توان تغيير رويه داد و مســائل و 
مشکلات حوزه اشــتغال و توليد را 
حل کرد؛ حال امروز همه قدرت در 
اختيار اين برادر بزرگوار است و بايد 
جوابگو باشــد تا بتواند دغدغه هايی 
که مردم و نخبــگان جامعه دارند را 

حل و برآورده کنند.

فعال سیاسی اصلاح طلب:

پایداری استفاده از مزایای برجام در اولویت باشد

سلیمی نماینده مجلس شورای اسلامی:

آقای وزیر که روزی منتقد وضع موجود بوده امروز باید جوابگوی مردم باشد
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